
  Nieuwsbrief 
 

Hallo,   

Hierbij ontvangen jullie de nieuwsbrief van oktober 2023 van de lokale partij 

VOV. Het is al weer een behoorlijke tijd geleden dat jullie een nieuwsbrief in de 

mailbus hebben mogen ontvangen. Het was voor de VOV het laatste jaar ook een 

intensief jaren. Daar waar we dachten dat Gerrit de Jonge na een tijd van 

ziekteverlof de boel weer kon oppakken, bleek dat Gerrit ongeneselijk ziek was 

en moest stoppen met zijn raadswerk. Met Gerrit Middelkamp was afgesproken 

dat hij het fractievoorzitterschap zou overnemen, maar dan gebeurt er een ramp, 

Gerrit Middelkamp komt onverwachts te overlijden. Na de crematie van Gerrit 

Middelkamp ging het bestuur met de fractie in conclaaf. En zo als jullie van de 

VOV gewent zijn kwam er snel een goede en zakelijke oplossing. Bas van de 

Velde pakte het fractievoorzitterschap op en Erik Pieters vulde het gat in de 

fractie op. Er werd een nieuw team samengesteld en die ziet er als volgt uit. 

 

De fractie: Bas van de Velde, fractievoorzitter; Jelte de Jong; Erik Pieters  

Vervangende commissieleden: Alice Hemstede en Gerrit van Elburg   

  

  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Van links naar rechts : Bas van de Velde, Gerrit van Elburg, Alice Hemstede, Jelte de Jong, Erik Pieters 
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In memorandum   

  

Op 8 mei ontvingen wij het trieste bericht dat ons raadslid Gerrit Middelkamp 

onverwacht was overleden. 

 

Op moment van oprichting van de VOV was Gerrit Middelkamp de politiek 

verslaggever bij de lokale TV. Onze voorzitter en fractievoorzitter raakten met 

Gerrit in gesprek en dat verliep vanaf de eerste minuut soepel. We voelden 

elkaar perfect aan en hadden vergelijkbare ideeën. In september 2013 hebben 

we vervolgens Gerrit Middelkamp overgehaald om zich bij ons aan te sluiten en 

in Ommen een nieuwe politieke partij op te richten. Bij de 

gemeenteraadverkiezingen in maart 2014 werd Gerrit Middelkamp samen met 

Gerrit de Jonge als volksvertegenwoordiger in de gemeenteraad van Ommen 

gekozen. Gerrit en Gerrit waren naast fractiegenoten maatjes. Gerrit was 

gedreven en voelden het politieke spel perfect aan. Van Gerrit kon je op aan. Hij 

was eerlijk, betrouwbaar en gedreven. Een rasechte volksvertegenwoordiger. 

Gerrit was een man die altijd wist waar hij het over had. Hij las de raadsstukken 

minutieus en ging daarover graag met de inwoners in gesprek. Hij liet in zijn 

gloedvolle betogen zien dat hij kennis had van de inhoud van de stukken en 

doorzag de gevolgen van door inwoners van Ommen aangedragen voorstellen en 

ideeën. Opkomen voor minderheden en voor hun die zorg behoeften was Gerrit 

zijn sterke punt.  

 

Gerrit was bezield en deinsde er niet voor terug om als een onvervalste 

volksvertegenwoordiger het woord van het volk te vertolken in de gemeenteraad.  

Gerrit kon er mee leven dat gelijk hebben en gelijk krijgen in de politiek een 

wereld van verschil is. Gerrit had de insteek: we gaan altijd lachend de raadszaal 

binnen en komen er ook lachend weer uit!  De VOV mist aan Gerrit een krachtige 

volksvertegenwoordiger en maatje in de fractie en het VOV team. 

Gerrit rust zacht en Wilma en de kinderen wensen wij veel sterkte met het 

verlies.  
 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

Foto: Gerrit Middelkamp op de weekmarkt, bij de Flater, tijdens de wekelijkse VOV inloop . 
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Saamhorigheid  

De VOV is vanaf de oprichting altijd al een club geweest die de 

saamhorigheid en betrokkenheid hoog in het vaandel heeft. Om de 

verbinding tussen fractie en bestuur te versterken zijn deze op zaterdag 

12 augustus te gast geweest op landschap Junne. Na een wandeling over 

het mooie landschap hebben bestuur en fractie samen gekeken waar de 

VOV in de toekomst voor gaat staan en op welke manier de wensen van 

onze inwoners door onze volksvertegenwoordigers in raadsvergaderingen 

kunnen worden ingebracht. Dit met als doel om te doen wat goed is voor 

Ommen, de inwoners en ondernemers.   

 

 

 

 

 

Even voorstellen  

De meeste van jullie kennen mij al enige tijd als lid van de VOV en vanaf vorig 

jaar als schaduwraadslid. Sinds mei ben ik vervangend commissielid geworden.  

Mijn naam is Gerrit van Elburg, 67 lentes jong en geboren en getogen in  

Ommen. Dat betekent dus dat ik geen Ommenaar ben, maar een rasechte  

Ommer. (een Ommer is in Ommen geboren)  

Ben inmiddels gepensioneerd en probeer invulling te geven aan mijn vrije tijd 

door te fungeren als bestuurslid van de HOV, de Huurders Organisatie Vechtdal. 

Daarnaast ben ik Schuld Hulp Maatje in onze woonplaats, ben ik verschillende 

functies verdienstelijk bij postduivenvereniging de Luchtpost en voetbalclub FC 

Ommen en ‘last but not least’ raadscommissielid van de VOV (Volkspartij Ommen 

Vooruit). 
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Waarom de VOV?  

Ik ben van mening dat er wel degelijk een verschil zit in politiek Den Haag en de 

lokale politiek. De landelijke politiek en de daaruit komende beslissingen zijn af 

en toe een ‘ver-van-mijn-bed-show’ en niet altijd even makkelijk te begrijpen, 

laat staan te verteren. Lokale politiek raakt de mensen in de directe omgeving. 

Het is makkelijker inleven in de plaatselijke problemen, perikelen, beslissingen 

en de directe gevolgen daarvan voor de inwoners. Denk aan onderwerpen als de 

afhandeling van de verkeersstromen om en door Ommen, de centrumvisie, het 

tegengaan van leegstand in de binnenstad, subsidie voor sportclubs, maar ook 

de opvang van vluchtelingen, de lijst met gemeentelijke vraagstukken is 

eindeloos en stopt nooit.    

 

Contact met de inwoners   

De gemeenteraad is het hoogste orgaan van de gemeente daarom vind ik het erg 

belangrijk dat raads- en commissieleden veel met inwoners praten en in contact 

blijven. Niet alleen in verkiezingstijd. Het is ook daarom dat de VOV een 

wekelijkse inloop houdt bij café-restaurant Flater, niet toevallig op de 

dinsdagochtend, wanneer er ook markt is. Burgers willen zelf meedenken en 

meebeslissen over zaken die hen direct raken en aangaan. Een lokale partij, vaak 

ontstaan als burgerinitiatief, past in dat denkpatroon. Mijn statement: “Echt 

verschil maak je lokaal.”  

 

 

Terugblik vanuit de fractie  

Het afgelopen jaar is er veel gebeurd, maar ondanks alles hebben we nog veel 

kunnen bereiken in de Ommer politiek. Als fractie hebben we de enige wisseling 

meemaakt en hebben we uiteindelijk weer een sterk team staan. Hieronder geef 

ik, Bas van der Velde, enkele belangrijke thema’s aan waar we dit jaar mee bezig 

zijn geweest, maar er zijn nog veel andere onderwerpen waar we aan hebben 

gewerkt als fractie.  

 

Rekenkamerrapport  

De politiek in Ommen blijft nog altijd een bijzonder proces, waarin nog veel te 

behalen valt. We lopen vaak tegen de muur van de coalitie aan bij het indienen 

van moties, amendementen of andere voorstellen. Dit verandert niet als we naar 

het college van B&W kijken. Het rekenkamerrapport, dat we afgelopen jaar 
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hebben ontvangen, laat zien dat het college vaak beslissingen neemt zonder de 

raad te raadplegen. Dit werd door de rekenkamer gezien als onwenselijk, maar 

we stellen onszelf de volgende vraag: “ Gaan we als gemeenteraad hier echt wat 

mee doen, of vinden we het allemaal wel prima?” Wat ons betreft is het niet 

prima en gaan we hier echt werk van maken met elkaar om ervoor te zorgen dat 

wij als gemeenteraad onze positie weer innemen.  

Tijdens ‘informele’  bijeenkomsten merken we dat iedereen het ermee eens is, er 

moet wat veranderen, zowel raadsleden als het college van B&W. Helaas zien we 

dit niet terug in de uitvoering. Onlangs is de uitbesteding van het sociaal domein 

en het openbaar gebied gestart, zonder dat de gemeenteraad hier kaders aan 

mocht meegeven. Het verbaast je vast nog meer als ik vertel dat wij afgelopen 

jaar 3 avonden bij elkaar hebben gezeten om input te leveren voor het sociaal 

domein, om kaders mee te geven voor de aanbesteding, waar uiteindelijk dus 

niks mee wordt gedaan. De boodschap van het college van B&W was als volgt: 

“Als we nu niet starten, zijn we te laat met de aanbesteding.” Met andere 

woorden, het college zet de gemeenteraad met de rug tegen de muur, zodat ze 

geen kaders meer kunnen meegeven. We vinden dit als fractie schandalig.  

  

Wonen  

We hebben ons dit jaar sterk ingezet voor de huisvesting van onze inwoners. We 

hebben meerdere moties en zelfs een perspectief nota over ingediend afgelopen 

jaar. Pre-mantelzorgwoningen is één van de thema’s waar we druk mee zijn 

geweest, om ervoor te zorgen dat er beleidsregels komen. Hier hebben wij in 

april een motie over ingediend die is aangenomen. Helaas is de motie niet 

uitgevoerd, maar we hebben het er niet bij laten zitten. Hierop hebben we een 

perspectief nota geschreven die nu als uitgangspunt wordt gebruikt voor 

beleidsregels. Het doel hiervan is dat er passende woningen komen voor elke 

doelgroep en dat de doorstroming op de woningmarkt wordt bevorderd.  

Ook hebben we ons ingezet om betaalbare woningen te bouwen voor starters en 

alleenstaanden. Hier hebben we een raad breed gesteunde motie voor ingediend 

die oproept om te kijken op welke manier we woningen kunnen aanbieden tot 

€250.000,-. De uitkomsten zouden we voor 1 november 2023 terug krijgen. 

Helaas hebben we hier ook zelf weer achteraan moeten gaan, en hebben we tot 

op heden nog niks gehoord.  

 

Opvang asielzoekers / vluchtelingen  

Vorige jaar werd de gemeenteraad een aantal keren door de burgemeester 

overvallen met de mededeling dat hij gebruik ging maken van zijn bevoegdheid 

om vluchtelingen op te vangen. Net als inwoners vond de fractie van de VOV dat 

de gemeenteraad gepasseerd werd, maar omdat de coalitie Vroomen bleef 
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ondersteunen, ging de koers door. Naast de opvang in het gemeentehuis voor 

asielzoekers werd ook besloten om 48 minderjarigen in hotel Paping en later in 

de voormalige muziekschool op te vangen. Bij opvang, van met name jongeren 

hebben veel organisaties een rol, zoals COA (opvang), Nidos (Jeugdzorg) en You 

Care (algemene zorg) daarnaast heeft de gemeente de zorgplicht en plicht voor 

goed onderwijs.   

Los van hoe je over opvang denk, zijn wij als VOV van mening dat als je jongeren 

opvangt zeker aan je zorgplicht en goed onderwijs moet voldoen. Nu blijkt uit 

onderzoek van Follow The Money en Pointer dat het college niet voldaan heeft 

aan haar zorgplicht en het geven van onderwijs. Dan komt er in de stentor een 

reactie van Wethouder van den Nieuwboer, zij geeft aan: “Ik heb geen spijt” “ik 

ben trots op wat wij doen”. Wij als fractie van de VOV vragen ons ons af hoe je 

als verantwoordelijk wethouder onderwijs er trots op kunt zijn wanneer 

minderjarigen die aan jou toevertrouwd zijn geen goed onderwijs krijgen.  

De fractie van de VOV heeft hierover vragen aan het college gesteld en wacht een 

reactie af. Inmiddels heeft de wethouder via de media wel laten weten niet blij te 

zijn met de vragen van de VOV. Hier blijkt maar weer dat de controlerende taak 

van de gemeenteraad, door het college, niet gerespecteerd wordt.  

 

Brug over stuw Junne  

In 2017 kwam het college met de mededeling dat de brug over de stuw in Junne 

in slechte kwaliteit bestond. Een interessant weetje hierbij is dat de fundering en 

de stuw eigendom van het waterschap, vechtstromen, is en de brug over stuw 

eigendom van de gemeente Ommen is. De brug was toegankelijk met een 

gewicht van maximaal 3 ton, waarbij een aantal loonbedrijven ontheffing kregen 

voor 15 ton. Omdat er niet gehandhaafd werd lapten landbouwvoertuigen en 

vrachtwagens (sluipverkeer) de regels aan hun laars. Resultaat brug kapot. Maar 

wat is de stand van zaken van de fundering was de vraag? De brug werd in 2017 

gesloten voor zwaar verkeer. Dit tot grote woede van een aantal 

loonwerkbedrijven en een paar agrarische bedrijven. In 2018 kwam het college 

bij de raad met een budget verzoek. Er werden 2 keuzes aan de raad voorgelegd 

1. De bestaande brug renoveren of 2. Stroomopwaarts een geheel nieuwe brug, 

met op- en afritten aanleggen. In 2019 heeft de gemeenteraad budget 

beschikbaar gesteld voor, indien mogelijk variant 1 uit te werken.  

Hierna kwamen er vele raadbrieven om, zonder goede onderbouwing te kiezen 

voor variant 2. Er werd aangegeven door verschillende ontwikkelingen is variant 

1 niet haalbaar gebleken. Er kwamen herhaaldelijk bijeenkomsten met 

omwonden en belanghebbende. Dit onder moto: burgerparticipatie, maar 

fractieleden die bij deze bijeenkomsten aanwezig waren hadden meer de indruk 

dat de procesbegeleiders de aanwezigen onder druk zetten om mee te gaan met 

variant 2.  
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Vanuit Junne liet de bewonersgroep Junne, die namens de meerderheid van de 

bewoners sprak, in november 2019 al aan gemeente en waterschap weten voor 

renovatie van de huidige brug en stuw (gemeentelijk monument) te zijn maar 

onvoldoende participatiemogelijkheden te ervaren vanuit de gemeente. Ook is 

gevraagd om inspectie van de stuw en brug in plaats van zonder inspectie tot 

nieuwbouw te besluiten maar de gemeente stond niet open voor het standpunt 

van de bewoners.  

Voor de fractie van de VOV bleef het standpunt: hou je aan het raadsbesluit.  

Na 6 jaren van discussie en procesgang met alle kosten vandien kwam het 

college afgelopen week met een verrassende mededeling / raadsbrief: “de stuw 

is in betere staat dan in 2017 verondersteld werd” Opvallend is dat bijna alle 

collegeleden dit dossier behandeld hebben en het nu bij de zoveelste wethouder 

ligt. (lastig dossier / iets te verbergen?) Omdat er wat rechtzaken lopen en er al 

uitvoeringen (bomenkap tijdens het broedseizoen) zijn gepleegd. Volgt er tot slot 

in de raadsbrief een heel juridische Capitool.  

De fractie blijft dit proces volgen.   

  

 

Hoe gaat het met Gerrit de Jonge?  

Dat is een vraag die ik, Gerrit de Jonge, de laatste veel tijd veel te horen kreeg. 

En hierbij een korte terugkoppeling over mijn gezondheid.  

Dat het met mijn gezondheid al zo’n 2 jaar niet goed gaat was algemeen bekent. 

Nadat in Januari bleek dat ik veel uitzaaiingen had, heb ik nog een pittige 

chemokuur gekregen. Ik ben daar erg ziek van geweest. De zomermaanden ben 

ik er nog redelijk doorheen gekomen. Zoals jullie weten heb ik in overleg met 

bestuur en fractie toch besloten om per 1 juni te stoppen. In de  

raadsvergadering van 25 mei ben ik gestopt met raadswerk. Daarbij heb ik een 

mooie oorkonde gekregen, ZKH Koning Willem Alexander heeft mij benoemd tot 
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lid in orde oranje Nassau. Deze oorkonde heb ik niet alleen aan mijn eigen inzet 

te danken, want jullie hebben mij de kans en het vertrouwen gegeven om mij, 

ruim 13 jaar lang, als volksvertegenwoordiger voor jullie in te zetten. Deze steun 

heeft er voor gezorgd dat ik het volksvertegenwoordiger schap met veel plezier 

uitgevoerd heb. Daarnaast heeft mijn vrouw er een belangrijke rol gespeeld om 

mij het raadswerk te laten doen. Ik ben er met name voor mijn Netty, de 

kinderen en kleinkinderen trots op deze oorkonde te hebben gekregen.  

Wij proberen als gezin nog zoveel als mogelijk leuke dingen te doen. Als mijn 

lichaam het toelaat probeer ik dinsdagmorgen bij de Flater aanwezig te zijn. De 

rest van de tijd zal ik met de familie bezig zijn en heb ik rust nodig. Dit kan ook, 

want we hebben de afgelopen tijd gezien dat fractie, zonder mij, daadkrachtig 

bezig is en zich als volksvertegenwoordigers opstellen    

  

  

  

  


